



10200 No. 5 Road
Richmond, BC V7A 4E5
Phone (604) 275-1893
office.rcmbc@gmail.com
www.rcmbc.ca

教牧同工 Pastoral Team

湯偉明傳道/Pastor Kavance Tong 粵語事工 Cantonese Ministry
韋伯斯傳道/Pastor Michael Welbers 英語事工 English Ministry
劉春妍傳道/Pastor Theresa Liu 國語事工/Mandarin Ministry
陳甦靈傳道/Pastor Phebe Chan 兼職同工 P/T Minister
彭平原主任/Ivy Pang 兒童事工 Children Ministry Director

聚會時間 Worship	主日崇拜 Sunday Worship	主日學 Sunday School
粵語 Cantonese	上午 11:00am	上午 9:30am
國語 Mandarin	上午 9:30am	上午 11:00am
英語 English	上午 9:15am	上午 11:00am
兒童 Children	上午 9:30am	上午 11:00am

教會祈禱會 Prayer Meeting- 週三晚上 7:30pm Wed (Zoom)
帳號: 831 4780 1175 密碼: 10200

粵語團契 Cantonese Fellowships

常青團 Evergreen (年長兄弟 Seniors)
隔週二上午 10:00am Alternate Tue
迦密團 Carmel (55 後/plus) 隔週日下午 1:30pm Alternate Sun
以勒團 Jireh (中年 Middle age) 週五晚上 8:00pm Fri
以諾團 Enoch (年青夫婦 Young Couples)
週日下午 12:30pm Sun

以馬內利團 Emmanuel (Career 就業)
隔週二晚上 7:30pm Alternate Tue
隔週日下午 1:00pm Alternate Sun

英語及兒童團契 English & Children Fellowships

Dunamis (College/Career 大學/就業青年) 週五晚上 8:00pm Fri
RElevate (Grade 7-12 年級) 週五晚上 7:00pm Fri
AWANA (Age 3 歲-Grade 6 年級) 週五晚上 7:00pm Fri
國語團契 Mandarin Fellowship 週五晚上 7:30pm Fri

粵語主日崇拜

2026 年 7 月 26 日上午 11:00

本年度教會主題《在基督裏分外殷勤》彼後 1:3-11

【崇敬讚美】

序樂	安靜默禱
宣召	〈詩 115:1, 11〉 主席
讚美詩	〈聖哉三一〉 會眾
詩歌	領詩/會眾
禱告	牧者

【恭聆主道】

讀經	〈林後 12:5-10〉 主席
證道	〈在軟弱中倚靠主〉 湯偉明傳道
詩歌	〈神恩典夠我用〉 領詩/會眾
奉獻禱告	主席

【主內相交】

歡迎/報告	主席
同心讚美	〈榮耀歸神〉 會眾
祝福	牧者
殿樂	默禱敬拜

崇拜事工輪值

	本主日	下主日
主席	郭成耀	鍾敏順
講員	湯偉明傳道	繆詠堂傳道
司琴	郭區以祺	-
領詩	敬拜小組	黃國強
司事	陳愛娣, 尹向陽	梁金若蕙, 梁俊密
	譚歐陽婉君	梁陳瑞優
影音	黃國強, 吳漢華	陳家樂, 譚志華
8 月份主餐裏禮 鍾敏順, 譚歐陽婉君, 黃國強		

國語主日崇拜

2026 年 7 月 26 日上午 9:30

本年度教會主題《在基督裏分外殷勤》彼後 1:3-11

【口唱心和讚美上帝】

序樂	安靜默禱
宣召	〈詩 96:1-3〉 主席
同心感恩	主席
會眾讚美	會眾
禱告/主禱文	劉春妍傳道

【虚心受教敬拜上帝】

讀經	〈雅 5:1-6〉 主席
信息宣講	〈別让你的钱财长了锈〉 劉春妍傳道
回應詩歌	〈至宝〉

【关怀互爱见证上帝】

奉獻禱告	主席
祝福	劉春妍傳道
三一頌	會眾
安靜默禱	會眾
家事分享	劉春妍傳道

【崇拜后】主日学和短禱會

崇拜事奉配搭		
	本主日	下主日
主席	張光裕	張光裕
講員	劉春妍傳道	陳蘇靈傳道
領詩	呂麗鳳	許茱
聖餐司事	-	何彤
招待	許茱	武玉金
兒童	陳麗嫦	呂麗鳳
燈光影音	張紹亮	王繼明

電子奉獻地址 RCMBC E-Transfer: give@rcmbc.ca

7 月 31 日, 7PM 靈修, 7:30PM 國語團契。

EM Sunday Worship

July 26 at 9:15 AM

Church Theme 2026 **“MAKE EVERY EFFORT
IN CHRIST” 2 Peter 1:3-11**

Music Prelude

Call to Worship

Welcome & Announcements

Worship through Song: Worship Team

Worship Through the Word:

“Don’t miss this:

God will judge the World. Soon”

2 Peter 3:1-9

Speaker: Pastor Michael Welbers

Worship through Song: Worship Team

Benediction: Pastor Michael

Next Week:

Speaker: Pastor Michael Welbers

Sermon Notes & Questions
tinyurl.com/rcmbc-em-sermon-notes



Connect with Us
tinyurl.com/rcmbc-em-connect
Stay informed about ministries/events,
request prayer, and more.

Announcements

1. Join our **EM Prayer Gathering** next Sunday at 12:15pm in Room 204.
2. In accordance with the Bylaws, the **2027 Deacon Nomination Committee (the “DNC”)** has been **formed**, comprising of Phebe Chan (Chair), Pastor Theresa Liu & Pastor Kavance Tong (Sit in Pastor Representatives), Selina Mau & Valerie Tam (Deacon Representatives), and Grace Au & Alex Chan (Congregation Representatives) The schedule for the nomination process is as follows: From today through Sept 6, active members are invited to submit nominations to the DNC. Nomination forms are available in the church office. Each nomination must be submitted by two active members and include the signed consent of the nominee. Please refer to the Active Members List and the Guidelines for Deacon Nomination, which are posted in the sanctuary bulletin board. We encourage the congregation to pray for the nomination process.
3. **BC Day BBQ and Potluck lunch** is on August 3 at Church, 10AM-3PM, GYM is open during the same time. BBQ will start at 10AM, and lunch will be at 12PM. Everyone is welcome!
4. We are seeking members of our church family to help host **4 AIA leaders** from **Sunday, August 16 to Friday, August 21**. Support is needed in the areas of billeting (providing accommodation) and dinners during the week of AIA. We hope that families can work together to share these responsibilities to support AIA ministry at our church. If you are able to help in any way, please contact Ivy Pang or any of the interns.
5. **CM:** This afternoon 1:30pm-3:00pm, will hold an “Urban Evangelism and Discipleship” workshop in the sanctuary The Speaker is Pastor Samuel Chan.
6. **CM:** We will be going to Chilliwack on Sat. September 19th for **short-term evangelistic mission**. If you are interested to join, please contact with Jenny Lau.

教會事工

1. 今天下午 1:30-3:00 在教會禮堂舉行(城市宣教與門徒生活)講座, 講員:陳永康傳道。
2. 依本堂會章 **2027 年執事提名委員會已成立**, 名單如下:陳甦靈傳道(主席), 劉春妍傳道(牧者列席), 湯偉明傳道(牧者列席), 繆林司璘姊妹 Selina (執事會代表), 譚陳寶賢姊妹 Valerie(執事會代表), 區高淑嫻姊妹 Grace(會眾代表), 陳俊榮弟兄 Alex (會眾代表). 提名程序如下:由即日起至 9 月 6 日期間, 活躍會友可以在提名委員會進行提名的同時, 另為 2027 年執事候選人提名, 表格可在辦公室索取, 提名必須由兩位活躍會友聯署, 並於提名前獲得被提名人同意, 填妥後之表格, 請送交提名委員會主席, 以便委員會核實. 有關「活躍會友名單」及「選舉執事及提名委員會指南」請參閱大堂報告板, 請為提名程序代禱。
3. 8 月 3 日 **BC Day** 在教會有 BBQ 聚餐, 一家一菜. 時間在上午 10 點到下午 3 點. 10 點開始 BBQ, 12 點吃飯. 同时 GYM 也開放。
4. 真理堂宣教部與中信機構合辦之小城宣教隊將於 9 月 19(星期六) 到 **Chilliwack 短宣佈道**, 凡對宣教事奉有興趣的弟兄姊妹, 請與劉笑華 Jenny 姊妹報名。
5. 英語, 粵語和國語**真理班暨受浸班**已開始, 有意參加者, 請向韋伯斯傳道, 湯偉明傳道和劉春妍傳道報名。
6. 教會誠邀大家參與接待四位 **AIA 運動日營**的領袖, 時間為 **8 月 16 日至 8 月 21 日**. 在活動期間我們需要為他們提供住宿和預備或提供晚餐. 盼望大家能夠彼此配搭, 共同分擔接待工作去支持 AIA 事工. 如果你願意在任何方面提供幫助, 請聯絡 **Ivy Pang** 或任何一位暑期實習生。

上週崇拜出席人數

Last Week's Worship Attendance

CM 粵語 73 人	MM 國語 21 人 (+ZOOM 8 人)
EM 英語 54 人	McP 國語兒童節目 11 人
cSS 兒童主日學 18 人	